
Referat fra Baneudvalgsmøde den 7. december 2021  

 

Til stede: Aage Siig Christensen, Peter Tangaa, John Nellemann, Jacob Tranberg og Ester Kragh 

Ref. Ester Kragh 

 

Dagsorden: 

 

1. Orientering v/ Aage 

2. Orientering v/Peter 

3. Vinterarbejde 

4. Vedligeholdelse af maskinpark 

5. Evt. 

6. Næste møde 

 

 

1. Aage orienterede om nyt fra generalforsamlingen. Aage blev gevalgt som 

baneudvalgsformand. Baneudvalget fortsætter uforandret. 

Økonomien ser fin ud. Der er et overskud på 250.000 kr. I det tal er medregnet en del 

udgifter til vinterarbejde. 

Donationerne til klubben betyder at vi i år kan hente momsrefusion. Pengene vil bl.a kunne 

bruges til etablering af et ny hjertestarterhus. Det skal ligge i trekanten mellem hul 12, 16 

og 17. Så vil lystfiskere og vandrere også kunne få glæde af det. 

 

2. Peter orienterede om igangværende arbejde. Man er begyndt på grøftegravningen på hul 

12 og 17. 

 

3. Vinterarbejdet bliver især etableringen af grøfterne. Der er også stadig arbejdsopgaver til 

træfældningsholdene. 

 

4. Vedligehold af maskinpark. Man har forgæves søgt en deltidsmekaniker. I stedet bliver det 

et firma som sørger for at maskinparken på greenkeepergården er ok. 

 

5. John: Som vinterbanen ser ud i år, er nogle af hullerne blevet temmelig lange. Peter lover 

at se på sagen. Enten flyttes teestederne lidt frem eller man ændrer de lange huller til par 

5 huller. Det er specielt hul 8, 9, 12 og 18. 

Jacob: Vi bør bruge vores slogan ”FRISK” lidt mere. Evt på bagmærkerne og scorekortene. 

Således at det også bliver brugt i praksis på banen. 

 

Næste møde bliver i marts 2022 


